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Abstract:

This study aims at presenting the reality of cybercrime in Algeria and the efforts exerted to
combat it as one of the challenges of e-government, as it clarified how this kind of crime affects the
e-government path, and it was based on national and international statistics. The study found that
cybercrime was among the most common types of crime in Algeria. Despite efforts to combat such
crimes by the competent Algerian authorities, it was still insufficient.

Keywords: : e-government ;cyber-crime; Algeria; statistics; challenges.
Jel Classification Codes: H83 ,K14,038
Résumé:

Cette étude vise a présenter la réalité de la cybercriminalité en Algérie et les efforts déployés
pour la combattre comme 1’un des défis de 1’e-gouvernement, car elle a clarifié€ comment ce genre
de crime affecte la voie de 1’e-gouvernement, et elle était basée sur des statistiques nationales et
internationales. L’¢tude a révélé que la cybercriminalité était 1’un des types de crimes les plus
courants en Algérie. Malgré les efforts déployés par les autorités algériennes compétentes pour
lutter contre ces
Mots-clés: e-gouvernement; e-crime; Algérie; statistiques; défis..
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